
PROTOKOŁ Nr 59/2004
Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki oraz Komisji Rewizyjnej 

W dniu 31.05.2004r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a/ pięciu członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki (wszyscy)
b/ czterech członków Komisji Rewizyjnej (wszyscy)

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia,
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia ,
3. Zatwierdzenie porządku obrad,
4. Zaopiniowanie uchwał.

Przebieg posiedzenia:

Ad 1-3
Po  stwierdzeniu  prawomocności  obrad  Komisje  jednogłośnie  przyjęły  protokoł  z

poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziły porządek obrad.

 Ad 4
a) w sprawie  zatwierdzenie  sprawozdania  Gminnego  Ośrodka  Kultury w Dębnicy

Kaszubskiej za 2003r. 

Skarbnik  Gminy  przedstawił  sprawozdanie  finansowe  GOK-u  za  2003r.,  czyli  saldo
należności  i  zobowiązań.  Bilans  zgadza  się  z  dołączonym  załącznikiem  salda  z  tytułu
zobowiązań i należności. Sprawozdanie zostało złożone w terminie ( do 30 czerwca)
Komisje pozytywnie opiniują uchwałę.

b) w sprawie rozpatrzenia sprawozdania Wójta Gminy z wykonania budżetu za 2003r.

Radni zapoznali się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku, dotyczącą w/w
sprawozdania. Występują zaległości w podatku rolnym i od nieruchomości. Zostały naruszone
przepisy  ustawy o  finansach  publicznych  –  nastąpiło  przekroczenie  zobowiązań  z  tytułu
dostaw i usług, co stanowi 102,2% wykonanych dochodów. Izba wskazuje, że 59% budżetu to
wydatki na oświatę. Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu znajduje się w
protokole Nr 39/2004 z dnia 11 maja 2004r. Komisja wnioskuje o udzielenie absolutorium
Wójtowi  z  wykonania  budżetu  za  2003r.  RIO  pozytywnie  opiniuje  wniosek  Komisji
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium.  
Radni indywidualnie podejmą decyzje głosowania na sesji.

c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębnica Kaszubska
na 2004r.

Zaistniałe  zmiany  są  wynikiem  pomyłki.  Należy  zmniejszyć  wydatki  o  kwotę  75.960  zł
zamiast 80.860 zł. oraz dokonać zmian po stronie dochodów. Ponadto dokonuje się zmian w
rozdziale 80110 § 6050, rozdziale 01010 § 6052, rozdz. 71001 a także rozdz. 85214.
Zmiany dotyczą również Wieloletniego Programu Inwestycyjnego, dotyczące budowy sieci
kanalizacyjnej w odniesieniu do zaplanowanych środków w budowie na 2004 (zmniejszenie



wydatków).  Natomiast  zwiększyć   trzeba  środki  o  100  000  zł  w  punkcie  „Budowa
Gimnazjum”.
Komisje opiniują jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały.

d) w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabywaniu budynków, lokali  niemieszkalnych i
użytkowych  ich  najemcom  i  dzierżawcom  oraz  określenia  zasad  sprzedaży  i  stosowania
bonifikat przy sprzedaży budynków i lokali niemieszkalnych stanowiących własność Gminy
Dębnica Kaszubska.

Projektodawcą tej uchwały jest radny Dariusz Ostrowski. Celem uchwały jest umożliwienie
kupna  przez  najemców mieszkań  i  lokali  komunalnych przejętych przez  naszą  Gminę  na
preferencyjnych zasadach ustalonych w uchwale. 
Radni po dyskusji przyjęli pozytywnie projekt uchwały.

e)  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  nieruchomości  wraz  z
towarzyszącymi obiektami infrastruktury technicznej od Nadleśnictwa Łupawa.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali uchwałę.

f)  w  sprawie  porozumienia  realizacji  zadań  w  zakresie  lokalnego  transportu
zbiorowego na obszarze Gminy Dębnica Kaszubska.

Radni dyskutowali nad projektem porozumienia międzygminnego pomiędzy Prezydentem m.
Słupsk a Wójtem Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie zbiorowego transportu lokalnego.
Wójt  Gminy  stwierdza,  że  zawarcie  porozumienia  jest  zgodą  na  przewozy  ludności
autobusami MZK na terenie naszej gminy. Gmina Miejska Słupsk jest właścicielem MZK.
Gminy Dębnica kaszubska nie stać na partycypowanie w kosztach przedsiębiorstwa MZK,
tym bardziej wchodzenie w spółkę z przedsiębiorstwem. Radni maja zastrzeżenia do projektu
porozumienia,  a  w  szczególności  do  §  5  zawartego  w  tym  porozumieniu,  dotyczącego
finansowania kosztów związanych z nimi przyszłych umów.
Radni  wnioskują  o  dokładniejsze  wyjaśnienie  kwestii  porozumienia  przez  przedstawicieli
MZK na sesji.

Protokołował:
Krzysztof Olech                                                                               Przewodnicząca 
                                                                                                     Komisji Kultury, Oświaty
                                                                                                          Sportu i Turystyki
                                                                                                           /-/Jadwiga Karaś
                                                                                                     

                                                                                                        Piotr Paczesny

      


